
PROTOKÓŁ Nr 5/07 
 

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu w dniu   
28 maja 2007 roku. 

 
Na posiedzeniu obecni: 
1. GraŜyna Płonowska  Przewodniczący Komisji 
2. Tadeusz Krasowski  Z-ca Przewodniczącego Komisji 
3. Piotr Dołubizno  Członek Komisji 
4. Adam Derewońko  Członek Komisji 
5. Jan Szmurło  Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Krzysztof Jaworowski  Wójt Gminy 
2. Zdzisława Iwańczuk   Skarbnik Gminy 
3. Wojciech Łukasz Jakubowski  Sekretarz Gminy 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Analiza projektów uchwał w sprawie:  

a) przekształcenia Szkoły Podstawowej w Świrydach w Szkołę Filialną Szkoły 
Podstawowej im. por. Izydora Kołakowskiego w Domanowie, 

b) przekształcenia Szkoły Podstawowej im. ks. Stefana Kardynała Wyszyńskiego w 
Chojewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach, 

c) przekształcenia Szkoły Podstawowej w Koszewie w Szkołę Filialną Szkoły 
Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach, 

d) zmiany uchwały o planie sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich 
obwodów, 

e) zmian w budŜecie gminy na 2007 rok. 
4. Sprawy róŜne. 
5. Zapytania i wolne wnioski. 
6. Zamknięcie obrad. 

 
Ad.1,2 Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i 
Transportu Pani GraŜyna Płonowska o godz. 800 otworzyła posiedzenie Komisji, powitała 
przybyłych na posiedzenie jej członków, Wójta Gminy, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy 
oraz stwierdziła quorum. Następnie przedstawiła porządek posiedzenia i zwróciła się do 
członków komisji o zgłaszanie ewentualnych poprawek i propozycji zmian do porządku. 
Wobec braku wniosków i propozycji poddała pod głosowanie proponowany porządek, który 
w głosowaniu jawnym głosami 5 -za, przeciwnych -0, wstrzymujących -0, Komisja przyjęła 
jednogłośnie. 
Ad. 3a-c) Wójt Gminy odniósł się do trzech projektów uchwał w sprawie przekształcenia: 
Szkoły Podstawowej w Świrydach w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. por. Izydora 
Kołakowskiego w Domanowie, Szkoły Podstawowej im. ks. Stefana Kardynała 
Wyszyńskiego w Chojewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w 
Holonkach oraz Szkoły Podstawowej w Koszewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. 
Jana Pawła II w Holonkach. Poinformował, Ŝe Podlaski Kurator Oświaty zwlekał z 
wydaniem opinii w sprawie przekształcenia szkół w szkoły filialne o strukturze  nauczania w 
klasach I-VI. Poleciłem więc z urzędu wysłać pismo do Ministerstwa Edukacji Narodowej z 
prośbą o rozpatrzenie sprawy jak to Kurator zauwaŜył bardzo skomplikowanej. Gdy 
otrzymaliśmy pozytywną opinię z Ministerstwa osobiście dostarczyłem ją do Kuratora i 



niezwłocznie otrzymaliśmy pozytywną opinię w sprawie proponowanych zmian w sieci i 
organizacji szkół. Aby przeprowadzić sprawnie proces reorganizacji naleŜało więc zwołać jak 
najszybciej sesję by dyrektorzy szkół zdąŜyli poinformować nauczycieli o planowanych 
zmianach i w terminie dostarczyli wypowiedzenia. Wobec braku dyskusji Przewodniczący 
Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły 
Podstawowej w Świrydach w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. por. Izydora 
Kołakowskiego w Domanowie. Komisja głosami 5 –za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 
pozytywnie zaopiniowała powyŜszy projekt uchwały. Następnie przewodniczący poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie  przekształcenia Szkoły Podstawowej im. ks. Stefana 
Kardynała Wyszyńskiego w Chojewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła 
II w Holonkach.  Komisja głosami 5 –za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 pozytywnie 
zaopiniowała powyŜszy projekt uchwały. Kolejne głosowanie Przewodniczący Komisji 
zarządził nad projektem uchwały w sprawie przekształcenia Szkoły Podstawowej w 
Koszewie w Szkołę Filialną Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Holonkach. Komisja 
głosami 5 –za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 pozytywnie zaopiniowała powyŜszy 
projekt uchwały. 
Ad. 3d) Wójt Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o planie sieci 
publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów. Poinformował, Ŝe projekt tej 
uchwały jest następstwem uchwał poprzednich. Wszystkie miejscowości, które naleŜały do 
obwodu szkół likwidowanych wchodzą teraz do szkół wiodących. Nowo utworzone obwody 
szkół podstawowych pokrywają się z obwodami gimnazjów. Wobec braku dyskusji 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt uchwały. Komisja głosami 5 –za, 
przeciwnych –0, wstrzymujących –0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały o planie sieci publicznych szkół podstawowych oraz granic ich obwodów. 
Ad. 3e) Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie gminy 
na 2007 rok. Poinformowała, Ŝe zmiany ujęte w załączniku nr 1 są związane z otrzymaniem 
środków na róŜne zadania z zewnątrz. Załącznik nr 2 związany jest z przeniesieniami 
środków wewnątrz między paragrafami, natomiast załącznik nr 3 dotyczy zmian 
inwestycyjnych. Zostało wprowadzone nowe zadanie budowa przydomowych oczyszczalni 
ścieków w Kalnicy i Nowosadach. Skarbnik szczegółowo omówiła wszystkie zmiany do 
budŜetu. Wobec braku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. Komisja głosami 5 –za, przeciwnych –0, wstrzymujących –0 pozytywnie 
zaopiniowała powyŜszy projekt uchwały. 
Ad. 4 Spraw róŜnych nie poruszano. 
Ad. 5 Nie zgłaszano zapytań i wolnych wniosków. 
Ad.6 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia,  Przewodniczący Komisji Pani GraŜyna 
Płonowska  o godz. 910 zamknęła obrady.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

Alina Adamczyk                                                       
           Przewodniczący Komisji 

                                                                                  Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, 
                                                                                  Budownictwa i Transportu 

 
                                                                                           GraŜyna Płonowska   


